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Abstract (en)
The fixing system comprises a profiled section (2) which connects the plates (3) and wall or foundation body (4) together. Milled areas (5) are
provided in the sides of the plates facing the foundation wall whereby the cross-sections of these areas are covered by parts of the profiled section.
The depth of the milled area is a third to half the thickness of the compact plate. The milled area extends over a part or all of the plate. It preferably
has a dovetailed cross-section.

Abstract (de)
Ein Befestigungssystem 1 für Kompaktplatten 3 weist ein Profil 2 auf, das die Kompaktplatten mit einem an einer Wand befestigten Grundkörper 4
verbindet. In den dem Grundkörper zugewandten Seiten der Kompaktplatte 3 sind Fräsungen 5 vorhanden, deren Querschnitte mit einem Teilstück
10 des Profils paßgenau zusammenfügbar sind. Ein weiteres Teilstück 20 des Profils 2 hat einen auf den Kopf gestellten L-förmigen Querschnitt und
ist in einem Einschnitt 24 des Grundkörpers 4 formschlüssig einsetzbar.
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